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REFERAT – STYREMØTE FRØYSTAD VEL 
Møte: Styremøte torsdag 16. november 2023 hos Sindre i Tarjodd Bondes vi 44 
Til stede: kasserer Tom Dagstad, nestleder og webansvarlig Sindre Haaland, naustansvarlig Øystein Husby,  

grøntansvarlig Daniel R. Hansen, lekeplassansvarlig Tone Haugland, sekretær og dugnadsansvarlig Ane Sjøbu 
Forfall:  leder Christoffer Sandsdalen, kommunekontakt Brit Iren Norgren 
Ikke til stede: grøntkomiteen v/ Jan Fredrik Andersen, revisor Venke Houge 
Fordeling: Referat sendes til høring til styremedlemmer og froystadvel@gmail.com. Godkjent referat legges ut på hjemmesiden.  
 

Sak Vedtak/status Ansvar for oppfølging 
1. Økonomi inkl. status 
budsjett 

Tom orienterer: 
• Velforeningskontingent: Kun en innbetaling gjenstår. 
• Momskompensasjon: Søknad foreløpig avslått med bakgrunn i at 

momskompensasjon kun gis for vedlikehold, ikke oppgradering, av lekeplass. 
Dette kunne nok ha vært presisert bedre i søknaden, så styret har sendt inn 
dokumentasjon som viser at dette er etterslep på vedlikehold, og ikke noe nytt. 

• Budsjett: Foreløpig regnskap lagt fram. Foreløpige kostnader ligger under 
budsjetterte kostnader.   
 

 
Tom 

2. Kommunekontakt Brit Iren meldt forfall, men orienterte per e-post før møtet:  
• fått godkjenning fra kommunen på å fjerne busker og trær i strandsonen 
• flott opprensking av busker og kratt v/ kommunen langs turvei i sør fra stasjonen 

og ned til båthavna 
• fra aksjonslista – bokskap: beror til over vinteren 

 

 
Bitten 

3. Lekeplasser Tone orienterer: 
• Komiteen hatt befaring på lekeplassene – en del apparater er så dårlige at de 

må fjernes. Satser på å vedlikeholde leketårnet på Village Green og dissestativ 
ved de røde blokkene.  
Flere beboere etterlyser et tilbud til de minste barna (liten hytte el.l.). Kan 
plasseres ved f.eks. hovedhuset for å markere som fellesområde.  

Tone og 
lekeplasskomiteen 
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Hvor kreative skal komiteen være mht. de mindre lekeplassene – hva er 
visjonen? Mindre lekeplasser kan beplantes og sås plen på – kravet til regulert 
lekeområde er at det enkelt kan opparbeides med ny lekeplass ved behov.  
Må balansere kostnadene mellom anskaffelse av nytt og vedlikehold av 
gammelt over tid. Kan bruke tømrer til å bygge noe av det nye. 
Kanskje også sette opp en basketkurv for de eldre ungene.  
Kommer med nytt forslag neste uke.  

 
4. Naust og naustleie Øystein orienterer: 

• Naustet fylt med benker etter dugnaden – ikke alle er vasket. 
• Lås fungerer som den skal. 

 

 
 
 

5. Dugnad Ane og grendelagsansvarlige orienterer: 
• Tre konteinere for hageavfall funka fint – flott å ikke ha konteiner for restavfall. 
• Noen savna søppelsekker – dugnadsansvarlig har pleid å skaffe dette til alle 

grendelag. Vurdere en mer solid gjenbruksløsning på neste dugnad (tøysekker, 
sammenleggbare løv-/gressbeholdere e.l.). 

• Husk å koordinere med Nygård om fjerning av lauv – legge dugnaden til etter de 
har gjort dette. 

 

 
 
Ane 

6. Grøntområder og 
grøntavtalen 
 

Daniel orienterer: 
• Den nye avtalen med Nygård: Har bedt om å få inkludert luking av grusveier i 

tilbudet til samme pris. 
• Innspill fra Øystein: Noen har plantet et tre i en av sandkassene på Jotunet som 

dør fordi det ikke kan vokse i sand … ifølge Tone et stunt fra en i 
lekeplasskomiteen. 

• Ett dødt tre i lindealleen samt to tujaer ved lekeplass ved røde blokker ble tatt 
med motorsag under dugnaden. 

• Store trær på privat eiendom: Be kommunen uttale seg om behovet for 
beskjæring. 

• Tett avrenningskum – sak innmeldt fra beboer per e-post. 
 

 
 
 
 
 
 
 
Daniel 
 
Daniel melder inn til 
kommunen via vof.no 

7. Web, fellespostkasse 
 

Sindre orienterer:  
• alt fungerer som det skal 
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8. Grøntkomiteen  Jan Fredrik ikke til stede – Daniel orienterer: 
• Flere positive til beskjæring av trær i alleen hvert 4. år i stedet for hvert 5. 
• Viktig ikke bare å sørge for beplanting, men også temme frodig vekst. 
• Gapahuker i skogen: Sindre har snakket med barnehagen; de bruker dem, men 

har ikke eierforhold til dem. Kommunal grunn, men fritt frem for å vedlikeholde 
dem om vi vil. 

 

 
 

9. Eventuelt  • Vi inviterer Karl Petter til neste styremøte for å diskutere badebrygge  
 

10. Oppsummering 
aksjoner 

• Gjerde mot bilveien er nå reparert. 
• Innkalling til generalforsamling innen 1. februar: Sekretærens ansvar – vi setter 

dato osv. på styremøtet i januar. 
 

 

 
11. Neste møte 

 
Torsdag 18. januar 2024 hos Daniel i Tarjodd Bondes vei 21 

 

 

 


